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С Ъ В Е Т    З А     Е Л Е К Т Р О Н Н И    М Е Д И И 

 
П Р О Т О К О Л 

№ 52 
от заседание, състояло се на  17.07.2007 г. 

 
ПРИСЪСТВАЛИ: Бойчо Кулински,  акад.Людмил Стайков, доц. д-р Маргарита 
Пешева Мария Стефанова,  Мая Вапцарова,  Милен Вълков, доц.  д-р Райна 
Николова, Стефан Димитров. 
ОТСЪСТВАЛИ:  доц. д-р Лилия Райчева (в платена годишна отпуска).  

 
ДНЕВЕН РЕД: 

 
1. Докладна записка от дирекция „Лицензиране.”: 

• Предложение за дата за финализиране на радиоконкурсите. 
     2. Докладни записки от дирекция „Правни дейности”: 

• Становище във връзка с писмо от ДАИТС. 
• Относно установени административни нарушения. 
• Проект на писмо –отговор до Музикаутор. 

3. Докладна записка от Веселина Петрова и Спаска Янева относно проект на 
Вътрешни правила за организация на работната заплата. 

• Атестиране на служителите. 
• Длъжностни характеристики. 

4. Докладна записка от Цветана Дончева относно съвместна среща на ЕПРА и 
Европейската група на регулаторните органи по телекомуникации. 
5. Отчет за дейността на дирекция „Мониторинг” за м. юни 2007 г. 
6.Докладна записка от Марта Шарланджиева, гл. експерт в „Анализи и 
прогнози”. 
  
Разни: 

• Информация за бюлетина на СЕМ. 
• Покана от БМК за среща в Банско (27 – 29 юли 2007 г.). 

 
Начало на заседанието  11,00 часа, водено от Мария Стефанова, Председател на  
СЕМ, гл. експерт протоколист – Михаела Йоргова  
 
Мария Стефанова откри заседанието и предложи дневния ред за обсъждане. 
Предлага за т. 1 доклад относно развитието на казуса с „Би Би Си”, а в т. „разни” – 
решение за заместване на председателя от 20 до 23.07.2007 г. от доц. д-р 
Маргарлита Пешева. 
СЕМ гласува с 8 гласа „за” дневния ред на заседанието.   
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ПО ТОЧКА „ПЪРВА”: 
 
Мария Стефанова информира съветниците за проведената предния ден среща с 
посланика на Великобритания у нас, на която е присъствал Радослав Чемширов. 
Посланикът се е интересувал от развитието на нещата с „Би Би Си” – както е 
извество повече от година седем месеца операторът излъчва на „Софийската 
честота” програмата BBC World Service - изцяло на английски език. По лицзензия 
тази програма има 2 часа излъчване на български език, но не се спазва  лицензията. 
Има издадени няколко НП на оператора, които са в съда – Съветът трябва „да 
извърви стъпките” към отнемане на лицензията. Посланикът е казал, че има още 
надежда колегите му да преосмислят нещата и да направят такава програма, която 
да отговаря на лицензионните условия. Преди доста време  г-жа Офелия Киркорян 
е помолена да подготви до писмо, в изводите от които е отбелязано, че е налице 
конфликтна ситуация, изходът от която е или операторът да отговаря на 
лицензионните условия, или не. 
Маргарита Пешева предложи предвид сложния казус, който е и от изключителна 
важност, той да не бъде разглеждан между другото, а да бъде включен в дневния 
ред на следващото заседание. 
Райна Николова подкрепя предложението на доц. Пешева и очаква на следващото 
заседание да има и паметна записка от проведената среща, тъй като не й е ясно 
каква е ролята на посланика в една лицензионна процедура.  
СЕМ прие това предложение и реши, че казусът да бъде разгледан на 
следващо заседание (докладна на Офелия Киркорян)  и по предложение на 
доц. д-р Райна Николова  ще разгледа паметна записка от Председателя на 
СЕМ за проведената среща с посланика на Великобритания. 
Борислав Шабански изложи докладна записка (вх. № 013-733/16.07.2007 г, 
приложена към Протокол № 52), както следва: 

I. Относно писма на КРС вх. № 027-145/10.07.2007 г. и  027-146/10.07.2007 
относно  искания за изменение на техническите параметри на индивидуални 
далекосъобщителни лицензии, по реда на чл. 30, т. 12 от Закона за електронните 
съобщения (КРС изменя разрешения за ползване на индивидуално определен 
ограничен ресурс, след решение на СЕМ):. 

1. По заявление от “Фокус - Нунти” ООД за изменение на индивидуална 
лицензия № 101-02803-02/03.05.2007 г. за изграждане, поддържане и 
използване на далекосъобщителна мрежа за осъществяване на 
далекосъобщителна дейност наземно радиоразпръскване на радиосигнали в 
град Созопол. Изменението на лицензията е във връзка с промяна антенната 
система на радиопредевателната станция и увеличаване на мощностите – 
СЕМ гласува с 8 гласа „за”  положително решение. 

2. По заявление от ЕТ “Йоми - инж. Йордан Йорданов” за изменение на 
индивидуална лицензия № 101-02842/14.07.2005 г. за изграждане, поддържане 
и използване на далекосъобщителна мрежа за осъществяване на 
далекосъобщителна дейност наземно радиоразпръскване на радиосигнали в 
град Свищов. Изменението на лицензията и във връзка с промяна мощностите 
на радиостанцията - СЕМ гласува с 8 гласа „за” положително решение.  
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3. Заявление от БЪЛГАРСКО НАЦИОНАЛНО РАДИО за изменение на 
индивидуална лицензия № 101-01791/22.12.2004 г. за осъществяване на 
далекосъобщения чрез налични и/или нови далекосъобщителни мрежи за 
наземно радиоразпръскване на територията на Република България. 
Изменението на лицензията и във връзка с допълване на нов обект – Калиакра 
за програмата “Христо Ботев”, одобрен в “Програмата за развитие на мрежите 
- СЕМ гласува с 8 гласа „за”   положително решение. 

4. По заявление от “Дарик радио” АД за изменение на индивидуална лицензия 
№101-00815/22.12.2004 г. за осъществяване на далекосъобщения чрез налични 
и/или нови далекосъобщителни мрежи за наземно радиоразпръскване на 
радиосигнали на територията на  Република България. Изменението на 
лицензията и във връзка с промяна на типа на антенно-фидерната система - 
СЕМ гласува с 8 гласа „за”  положително решение. 

ІІ.Във връзка с  писмо от КРС 027-142/09.07.2007г. относно ефективно 
използване на предоставен честотен ресурс от страна на БНР като 
далекосъобщителен оператор. – СЕМ ще изиска от БНР да предостави на СЕМ  
отговора до КРС. 

ІІІ.По  заявление от “КТ” ООД  гр. Димитровград за заличаване на 
регистрацията на “КТ” ООД в Регистъра на операторите с право за 
осъществяване на телевизионна дейност по кабелен път и/или чрез сателит поради 
прекратяване дейността на дружеството – СЕМ гласува с 8 гласа „за”   решение 
за заличаване на регистрацията в съответствие със заявеното искане. 

ІV. Във връзка с искането, отправено от СД “Балабанови и сие - Рамба” за 
прехвърляне на индивидуална лицензия за осъществяване на радиодейност на 
терторията на гр. Кюстендил на “Фокус Нунти” ООД - СЕМ прие с 8 гласа „за”  
предложението  искането да бъде разгледано по същество,  след като СЕМ 
осъществи следните действия: 

- да бъде изискано писмено от “Фокус Нунти” ООД да представи 
категорични доказателства за липсата на посочените обстоятелства, 
както и да бъде осъществена от служители на СЕМ проверка във 
фирменото отделение на СГС за верността на обстоятелствата и 
твърденията на 19-те жалбоподатели  (по повод постъпилите 19 жалби от 
участници в провеждащите се конкурсни процедури за радиодейнсот срещу 
решения на СЕМ за допускането на “Фокус Нунти” ООД и твърденията,  
посочени в тях и подкрепени със съответните документи (актуални 
състояния) за наличието на обстоятелства по чл. 105, ал. 4 т. 7 на ЗРТ)  

 
• СЕМ гласува със 7  гласа „за” и 1 глас „въздържал се” (Стефан 

Димитров – не подкрепя отлагането на провеждането на 
радиоконкурсите)  решение за провеждане на обявените радиоконкурси 
през м. септември; на следващото заседание (вторник – 24.07.2007 г.) 
като т. 1  от дневния ред СЕМ ще проведе конкурсната процедура по 
лицензирането на програма  „Радио София”. 
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ПО ТОЧКА „ВТОРА”: 
 

• Във връзка с докл. записка от В. Петрова (вх. № 013-637-02/17.07.2007 г.) 
относно писмо от ДАИТС с искане за становище от СЕМ по въпроси, 
поставени от CDMC СЕМ прие с 8 гласа „за” проекта на писмо до 
ДАИТС и отговорите по поставените въпроси, като в последния абзац  
на придружителното писмо (по предложение на доц. д-р Райна Николова) 
следва да се запише: „...СЕМ предлага двама негови представители да 
бъдат включени в българската делегация.....”. 

 
По докладни записки от дирекция „Правни дейности” относно съставени 
АУАН СЕМ взе решения, както следва: 
 

• По докладна от Д. Петрова (вх. № 014-72-06/02.05.2007 г., приложена към 
Протокол № 52) относно АУАН № 11/01.03.2007 г., съставен на „Болкан 
нюз корпорейшън” ЕАД за нарушение на чл. 82, ал. 3 от ЗРТ преди да бъде 
гласувано, бяха направени следните бележки: 

Райна Николова попита защо актът е съставен за нарушение в раздела, свързан с 
рекламата, а не е съставен за нарушаване принципа на авторските и сродните права 
– гарантиране спазването на авторските и сродните права. Поставя този въпрос, тъй 
като финалните надписи във филма представляват именно нарушаване на 
авторските и сродните права (да се чуе музиката до финала, както и да се видят 
нормално кои са авторите на аудио-визуалното произведение), т.е. нарушаване 
принципите на чл. 10 от ЗРТ). Ще подкрепи предложението за налагане на санкция 
на оператора, но това, върху което обръща внимание, е експертите от мониторинга 
да разгледат въпроса със санкциониране и определяне на правната квалификация с 
оглед на принципа за авторските и сродните права, за да бъде в максимална степен 
по този начин обвързан.  
Веселина Петрова поясни, че правната квалификация по акта е определена от 
експерта от мониторинга  - преценено е, че прекъсването дори и в  края на филма 
представлява нарушение на чл. 82, ал. 3 от ЗРТ. 
Мария Стефанова припомни хронологията по този акт – Съветът е изслушал и 
доклада (на Адриана Василева) относно практиката в други страни – членки на ЕС 
по отношение на разделянето на екрана. До този момент тя е имала колебание по 
отношение на това нарушение, но смята, че Съветът не може да си позволи да 
изчаква влизането в сила на промените в Директивата, защото това наподобява 
отказ от правомощия (- от една страна – и предпочита да застане на сигурната 
страна (а тя е да се следва законът). 
След проведеното обсъждане СЕМ гласува със 7 гласа „за” и 1 глас 
„въздържал се” (Маргарита Пешева)  решение: Възлага на Председателя да 
издаде НП с размер на имуществената санкция от 2000 (две хиляди) лева; 

• По докладна от Г. Бойчева (вх. № 014-295-05/16.07.2007 г., приложена към 
Протокол № 52) относно АУАН № 35/17.05.2007 г., съставен на „Болкан 
нюз Корпорейшън” ЕАД за нарушение на чл. 55, ал. 1 от Закона за здравето 
– СЕМ гласува с 8 гласа „за” решение” Възлага на Председателя да 
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издаде НП с двоен размер на имуществената санкция от 10 000 (десет 
хиляди) лева (предвид хипотеза на повторност на нарушението); 

• По докладна от Г. Бойчева (вх. № 014-293-04/16.07.2007 г.) относно АУАН 
№ 46/28.06.2007 г., съставен на „7 дни ТВ” АД за нарушение на чл. 82, ал. 1 
от ЗРТ -  СЕМ гласува с 8 гласа „за” решение: Възлага на Председателя 
да издаде НП с размер на имуществената санкция от 2000 (две хиляди) 
лева; 

• По докладна от Г. Бойчева (вх. № 013-245-27/16.07.2007 г., приложена към 
Протокол № 52) относно АУАН № 47/ 28.06.2007 г., съставен на „България 
кабел ТВ” ООД за нарушение на чл. 17, ал. 2 във вр. с чл. 17, ал. 3 от ЗРТ - 
СЕМ гласува с 8 гласа „за” решение:Възлага на Председателя да издаде 
НП с размер на имуществената санкция от 2000 (две хиляди) лева; 

• По докладна от Г. Бойчева (вх. № 013-245-26/16.07.2007 г., приложена към 
Протокл № 55) относно АУАН № 48/28.06.2007 г., съставен на „България 
кабел ТВ” ООД за извършени три нарушения на чл. 17, ал. 2 във вр. с чл. 
17, ал. 3 от ЗРТ – СЕМ гласува с 8 гласа „за” решение: Възлага на 
Председателя да издаде три НП с размер на имуществената санкция от 
2000 (две хиляди) лева за всяко едно от извършените три нарушения; 

• Докладна записка от Г. Бойчева (вх. № 013-681-01/16.07.2007 г., приложена 
към Протокол № 52).) относно постъпило писмо в СЕМ от Музикаутор:   
Райна Николова информира Съвета, че г-жа Цеца Ефтимова, когато е 
поставяла въпроса за спазването на авторските права, е изтъкнала като 
аргумент, че проблемът е не толкова в липсата на договори с „Музикаутор”, 
колкото в неплащането на тези авторски права. Тя иска да засече 
информацията, която е подадена пред СЕМ и тази, която стига до нея, за да 
разбере дали наистина такъв е размерът на влаганите средства. Предлага 
СЕМ да посочи  единствено сумата, която е отделена за авторски права -  
като разходи. 
Мария Стефанова не е склонна  да приеме това предложение – ще 
подкрепи предложения от дирекция „Правни дейности” проект ( да не бъде 
предоставяна информация, като СЕМ се позове на Закона за достъп до 
обществена информация).  
СЕМ гласува с 6 гласа „за” и 2 гласа „въздържал се” ( Райна Николова, 
Стефан Димитров) проекта на отговора, предложен от дирекция 
„Правни дейности”. 

 
ПО ТОЧКА „ТРЕТА”: 
 

• Относно „Вътрешни правила за организация на работната заплата”  
(вх. № 013-730- 01/24..07.2007 г., приложена към Протокол № 52)  СЕМ  
прие   с 8 гласа „за” материала (с направените и отразени от Веселина 
Петрова при разглеждането на материала бележки: в чл. 2, т.2; в чл. 5, ал. 3; 
в ІІІ, чл. 7; ІV, чл. 10, ал. 2, както и в „Преходни и заключителни 
разпоредби” – записването с параграфи; също – да се обмисли записването 
на текст за планирането на средствата ).  
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По предложение на доц. д-р Райна Николова  г-жа Веселина Петрова 
(дирекция „Правни дейности”) ще подготви текст до Комисията по 
гражданско общество и медии в НС, с оглед то да бъде разгледано и 
въпросът с финансирането на СЕМ да бъде решен. Отново повтори даденото 
от нея обещание да свали от сайта на ЕПРА как се финансират останалите 
регулатори и тази информация да бъде приложена към документацията, 
която СЕМ ще предложи на Комисията по гражданско общество, както и да 
бъде използвана от г-жа Стефанова, която ще защити финансирането на 
СЕМ пред МФ.  
 

• По докладна записка от доц. д-р Райна Николова (вх. № 013---534/04.06.2007 
г., приложена към Протокол № 52) относно въвеждането на система за 
атестиране на служителите в СЕМ Съветът ще разгледа отново материалите, 
като в приложение № 2 – Указания за попълване на атестационната карта на 
лицата, в ГРУПА „Г” Г1 и Г2 следва да останат, но с друг подходящ текст; 

 
• По отношение на проекта на длъжностните характеристики  на служителите 

от административно-техническите служби на СЕМ, Съветът прие 
предложението на доц. д-р Маргарита Пешева да  прегледа отново 
проектите (с отразени поправки на основата на бележките на доц. д-р Райна 
Николова и  предложените корекции от Мария Стефанова - относно 
отпадането на изискванията за съответния трудов стаж в СЕМ, както и 
изискването в Раздел: „Умения”, т. 12 -  за ползване на чужд език, което ще 
се счита за предимство при назначаване на служители, а също и адаптация 
на текстове по отношение на новия Закон за досиетата), след което да ги 
внесе  за подпис при Председателя. 

 
ПО ТОЧКА „ЧЕТВЪРТА”: 
 
По докладна записка от Цветана Дончева (вх. № 013-687-01/16.07.2007 г.) относно 
съвместна среща на ЕПРА и Европейската група на регулационните органи по 
телекомуникации, която ще се проведе на 18 -19 октомври 2007 г. на о-в Капри, 
Италия, СЕМ гласува с 6 гласа „за” (М. Пешева и Р. Николова не присъстваха 
при гласуването) решение Мария Стефанова и Мая Вапцарова да участват в 
срещата.  
 
ПО ТОЧКА „ПЕТА”: 
 
СЕМ прие доклада от Т. Димитрова (вх. № 013-735/17.07.2007 г.) относно отчет за 
дейността на дирекция „Мониторинг” за месец юни 2007 г.; Докладът за дейността 
следва да се публикува на сайта на СЕМ (да бъде направена проверка и се 
предприемат мерки относно изпълнението на взетите решения от Съвета за 
качването на отчетните доклади на дирекция „Мониторинг”от предишните 
месеци). 
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ПО ТОЧКА „ШЕСТА”: 
 
СЕМ прие за сведение докл. записка от Марта Шарланджиева относно аудитория 
на радио- и телевизионни програми през м. юни 2007 г. (вх. № 013-732/16.07.2007 
г., приложена към Протокол № 52). 
 
ПО ТОЧКА „РАЗНИ”: 
 
Във връзка с докладна записка от доц. д-р Райна Николова (вх. № 013-
731/16.07.2007 г.) относно Бюлетин на СЕМ, Съветът гласува с 8 гласа „за”  
следните решения: 

• Да бъде отпечатан Бюлетин на СЕМ, бр. 5/2007 г. (м. май) в тираж 500 броя 
и в обем от 24 страници; 

• Да бъде изплатено възнаграждение на Михаела Йоргова за работата й по 
съставяне, коригиране и редактиране на броя, в размер на 200 (двеста) лева. 

 
Във връзка с поканата до СЕМ за участие в годишната среща на БМК в гр. 
Банско ( 27 – 29 юли 2007 г.), Съветът взе решение в срещата да участват: 
Бойчо Кулински, Маргарита Пешева, Мария Стефанова, Мая Вапцарова и 
експерти – по преценка. 
 
Във връзка с отсъствието на Мария Стефанова  на 20 и 23 юли, т.г СЕМ взе 
решение за заместване на Председателя на СЕМ от доц.  д-р Маргарита 
Пешева в периода 20 – 23 юли 2007 г., вкл. 
 
Във връзка с поканата за участие в Четвърти национален радиоконкурс -  
Рекламно-туристически фичър „Здравей Каварна !”, който ще се проведе от 8 
– 10 август 2007 г. в гр. Каварна, СЕМ взе решение в срещата да участват 
следните членове на Съвета: Бойчо Кулински, Людмил Стайков, Мария 
Стефанова, Мая Вапцарова, Милен Вълков, при следните условия: нощувки – 
за сметка на страната организатор; дневни за пет дни на командированите и 
пътни – за сметка на СЕМ. Поканата за участие и програмата ще бъдат 
приложени към протоколното решение. 

 
Приложени материали към Протокол № 52: 
 

1. Докл. записка от Б. Шабански, Р. Чемширов и А. Александрова с вх. № 013-
780/23.07.2007 г. 

2. Докладна от Г. Бойчева относно АУАН № 51/11.07.2007 г., с вх. № 013-
777/23.07 2007 г. 

3. Докладна от Г. Бойчева относно АУАН № 36/17.05.2007 г. , с вх. № 013-
775/23.07.2007 г. 

4. Докладна от Г. Бойчева относно АУАН № 50/11.05.2007 г. , с вх. № 013-
776/23.07.2007 г. 

5. Докладна записка от В. Петрова относно проект на текст за изменение на 
ЗРТ с вх. № 013-778/23.07.2007 г. 
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6. Докладна записка от И. величкова относно съгласуване на проект на 
национална програма за ускорено развитие на информационното общество в 
Р България с вх. № 013-699-01/24.07.2007 г. 

7. Проект на Вътрешни правила за организация на работната заплата с вх. № 
013-730-01/24.07.2007 г. 

8. Докладна записка от В. Петрова относно предложение за трудовите 
договори и за заплащането на труда на шофьорите към СЕМ с вх. № 013-
779/23.07.2007 г. 

9. Докладна от Марта Шарланджиева относно сатновище по писмо от 
Национална лига – потребители на услуги с вх. № 013-752/20.07.2007 г. 

10. Докладна записка от Р. Николова относно правилиник за провеждане на 
стажове в СЕМ с вх. № 013-629/29.06.2007 г. 

11. Докладна записка от Р. Николова относно разпределение на задачите в 
работната група по авторско правос вх. № 013-758/20.07.2007 г. 

12. Докладна записка от Р. Николова относно проведена среща на ралотната 
група по авторско право с представители на „Филмаутор” с вх. № 013-
759/20.07.2007 г. 

13. Докладна записка от Цв. Донмева относно организацията по провеждането 
на срещата на ЕПРА с вх. № 013-126-24/24.07.2007 г. 

14. Докладна записка от Р. Николова относно назначаване на инж. Людмил 
Асенов за директор на „Информационни технологии” на СЕМ с вх. № 013-
760/20.07.2007 г. 

15. Писмо от Комисия за защита на потребителите за определяне на лице за 
достъп до IT инструмента с вх. № 013-634-02/18.07.2007 г. 

16. Писмо от БНР и документи за лицензирането на програма „Радио София” с 
вх. № 027-1140-29(06)/20.07.2007 г. 
 
ЧЛЕНОВЕ НА СЕМ:  

Бойчо Кулински  Лилия Райчева  
   ....................  отсъства 

Людмил Стайков  Маргарита Пешева  
      …………..    ………….. 
Мая Вапцарова  Милен Вълков  

 ................  ................ 
Райна Николова                

.................... 
Стефан Димитров  ………….  

Мария Стефанова  
Председател 

……………..   

 
 
 


